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Óriási megtiszteltetés érte a napokban a magyarkanizsai Bratstvo Kajakklubot: elnökét, Stevan Kneževićet ugyanis, nagy 
szavazattöbbséggel, megválasztották a Vajdasági Kajak-Kenu Szövetség (VKKSZ) elnökévé. A magyarkanizsai sportmunkás 
Bora Sibinkićet váltotta a poszton, aki a jövőben kizárólag szövetségi kapitányként dolgozik majd az utóbbi években újra egyre 
sikeresebb szerbiai  kajakozókkal és kenusokkal. Csak hab a tortán, hogy a magyarkanizsai klub vezetőségi tagjának, Csőke 
Rudolfnak a személyében – egyetlen vajdasági klubként – a Bratstvo még egy embert ad a tartományi szövetség kilenc tagú 
elnökségébe.

– Nagy felelősség és kihívás számomra az elnöki poszt, főleg annak tudatában, hogy az utóbbi időszakban a szerbiai, ezen be-
lül pedig a válogatott gerincét képező vajdasági versenyzők kimagasló sikereket érnek el a nemzetközi versenyeken, ami a világ 
élvonalába rangsorolja őket. Bízom benne, hogy eddigi kapcsolati tőkém és a mindenkori támogatók hathatós segítsége elég lesz 
ahhoz, hogy a vajdasági klubok a jövőben is sikeresen működjenek és megvalósítsák fejlesztéseiket. Az eddigi munkáért minden-
képpen köszönet illeti elődömet, Bora Sibinkićet, hiszen olyan szervezetet hagyott rám, amelynek van jövője, van perspektívája 
és amely élvezi a Szerb Kajak-Kenu Szövetség (SZKKSZ) támogatását is - nyilatkozta  megválasztását követően az új elnök. 

A VKKSZ jövőjét illetően Stevan Knežević elsősorban a folytonosságot tartja szem előtt, emellett azonban további fejlesz-
téseket is célul tűzött ki, amelyek között a vajdasági klubok fejlesztése, tömegesítése és korszerű, a mai igényeknek megfelelő 
sporteszközök beszerzése, mindenekfelett pedig az infrastruktúra fejlesztése szerepel kiemelt helyen. 

Utóbbi tekintetében éppen a Magyarkanizsán most is folyó beruházás, az Oktatóközpont építése a legjelentősebb. Ennek 
megvalósításához átépítették a klub Tisza-parti épületét és teljesen beépítették a kajakház második emeletét. Ezzel a fejlesz-
téssel a kanizsai kajakklub épülete a szerb kajaksport egyik bástyájává válik, annak legfontosabb helyszínévé lép elő. Az Ok-
tatóközpont képzések, nemzetközi szakmai találkozók, edzőtáborok megtartására egyaránt alkalmas lesz. Ami pedig nekünk, 
magyarkanizsaiaknak a legfontosabb, az az, hogy kajakozó fi ataljaink a jövőben az eddigieknél lényegesen magasabb szintű 
feltételek mellett tudnak majd edzeni és készülni a versenyekre.  

Két hónappal ezelőtt, az eddigi vajdasági elnök és szövetségi kapitány Bora Sibinkić  kíséretében a kajakházban folyó mun-
kálatokat megtekintette Mirko Nišović, a SZKKSZ elnöke is. A vendégek elégedetten nyugtázták, hogy az építkezés jól halad, 
és ha a tartományi valamint köztársasági pénzek a várt ütemben érkeznek, ezen a tavaszon átadhatják rendeltetésének a korszerű 
oktatási központot, amely új kajakos tartalmakkal segíti majd a hazai kajaksport fejlődését. 

A tartományi és köztársasági költségvetési eszközök érkezésétől függetlenül a kajakklub ezen a télen önerőből folytatta a munkát 
és helyi támogatóinak segítségével újjáépítette illetve kibővítette a kajakklubban található konditermet, így a Bratstvo Kajakklub 
fi ataljai zavartalanul készülhetnek az előttük álló idényre. 
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Stevan Knezević lett a Vajdasági Kajak-Kenu 
Szövetség elnöke

– Az elnökségbe bekerült Csőke Rudolf, kajakozóink korábbi edzője is –


